

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

ad erudiendum liberalibus disciplinis singula-
 ris iuuenem indolis, Apolloniam eum in stu-
 dia miserat, mox belli Getici ac deinde Parthici
 habiturus comilitonem. Cui ut est nuntia-
 tum de cæde auunculi, cum protinus ex vici-
 nis legionibus centuriones suam suorumque
 militum operam ei pollicerentur, neque eam
 spernendam Salvidienus & Agrippa dicerent;
 ille festinans peruenire in urbem, omnem ordi-
 nationem & necis & testamenti Brundisii
 comperit. Cui aduentanti Romam, immanis
 amicorum occurrit frequentia: & cum intraret
 urbem, Solis orbis super caput eius, curuatus
 aqualiter rotundatusque, in colorem arcus, ve-
 luti coronam tantū mox viri capiti imponens,
 conspectus est.

C A P. LX. Non placebat Atiæ matri
 Philippoque vitrico, adiri nomen inuidiosæ for-
 tunc Cæsaris: sed adferebant salutaria reipu-
 blicæ terrarumque orbis fata conditorem con-
 servatoremque Romani nominis. Spreuit ita-
 que cælestis animus humana consilia; & cum
 periculo potius summa, quam tuto humilia,
 proposuit sequi; maluitque auunculo & Cæsari
 de se, quam vitrico credere; distitans, *nefas*
esse, quo nomine Cæsari dignus esset visus, se-
metipsum videri indignum. Hunc protinus
 Antonius Cos. superbe excipit; (neque is erat
 contemptus, sed metus) vixque admissio in Pom-
 peianos hortos loquendi secum tempus dedit;

D 5

mox